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Verslag over de vergadering van 23 september 2023 

Algemeen voorzitter Frans Schotte opent de vergadering om 10.00 uur. 

Aanwezig (47): R. Beyaert, T. Bovend’aerde, D. Buyse, A. Cambier, M. Cappan, L. Coenraerds, S. Colpaert, 

K. De Backer, L. De Baets, B. De Cokere, J. de Daniloff, M. Dehuvyne, A.M. De Keyzer, L. De Smet, E. Decroos, 

G. D’Hondt, P. Dirx, J. Fiers, L. Flamand, N. Franceus, D. Gerts, L. Grooten, P. Hermans, L. Holvoet, 

B. Hoolsteens, A. Laekeman, C. Lagrange, E. Lox, J. Mannaerts, G. Melis, B. Mollemans, T. Neels, L. Ooms, 

A. Opsomer, J. Peeters, H. Picalausa, J.M. Pyncket, L. Sas, F. Schotte, N. Theunis, H. Tuerlinckx, M. Van der 

Staak, S. Van Isveldt, P. Van Nieuwenhuyze, L. Van Ocken, C. Vancayseele, C. Vanneste   

Verontschuldigd met volmacht (24): P. Bleyenberg (C. Vanneste), L. Cassiers (J. Peeters), K. Celis (L. De 

Smet), L. Clerix (E. Lox), R. De Coninck (T. Neels), A. De Cuyper (J. Fiers), W. De Neve (L. Grooten), M. De Smet 

(M. Van der Staak), P. Faes (M. Cappan), C. Franck (K. De Backer), G. Verachtert (L. Coenraerds), L. Goethals 

(B. De Cokere), R. Lambregts (P. Hermans), P. Poot (L. Holvoet), F. Ruysschaert (J. de Daniloff), E. Van Haperen 

(L. Van Ocken), J. Van Hoegaarden (H. Picalausa), S. Van Tichelen (L. Ooms), L. Verbesselt (M. Dehuvyne), 

B. Vercauteren (G. D’Hondt), G. Verhanneman (C. Lagrange), N. Vermeylen (F. Schotte), T. Volckaert 

(J.M. Pyncket), L. Warreyn (E. Decroos) 

Verontschuldigd: Rudy Vertongen, T. Van Hout 

Aanwezig zonder stemrecht: A.M. Drieskens, L. Goossens, I. Mechels, T. Nuelant, M. Pollet, G. Vanderheyden, 

R. Bingé, F. De Neve, K. Ghyselinck, T. Joos, J. Sleurs, L. Swinnen, C. Van Craenenbroeck, L. Van der Straeten, 

Monique Vos 

1. Welkom en installatie van de nieuwe algemene vergadering 

Algemeen Voorzitter Frans Schotte verwelkomt alle aanwezigen op deze algemene vergadering, voor het eerst 

samen in de nieuwe samenstelling. Hij feliciteert de herverkozen en nieuwverkozen leden en dankt hen voor 

hun aanwezigheid en bereidheid om dit engagement op te nemen. Het resultaat van de verkiezingen in de 

regio’s geeft alvast een evenwichtige verdeling in aantal mannen/vrouwen (37/41), herverkozen leden (36) en 

nieuwkomers (42), en met 21 leden onder de 40 jaar is ook die groep goed vertegenwoordigd. Een 

vervolledigde lijst van de vertegenwoordigers per regio wordt samen met het verslag bezorgd. 

Ook hier aanwezig zijn een aantal bestuurders die nog tot 9 december verantwoordelijkheid af te leggen 

hebben aan de algemene vergadering én enkele medewerkers om het praktische verloop van deze 

vergadering mee in goede banen te leiden. 

De rol van een lid van de algemene vergadering is om stem van de basis te laten klinken hier in ‘Brussel’ maar 

ook om beslissingen die hier worden genomen te communiceren en waar nodig te verdedigen naar de basis. 

We kunnen hier in de algemene vergadering discussiëren en van mening verschillen, maar we hopen dat 

iedereen daarna naar zijn of haar regio gaat om de beslissingen mee uit te dragen, ook als het niet direct zijn 

of haar persoonlijke voorkeur is. 

 

http://www.gezinsbond.be/


2. 

 

 

Deze algemene vergadering heeft vooral formele taken zoals het goedkeuren van de statuten, de 

begrotingen en de rekeningen. Dat lijkt misschien nogal saaie materie, maar het is wel zeer belangrijk want 

dat gaat over onze missie, onze strategie, onze doelstellingen en hoe we de middelen van de vereniging 

willen inzetten. We zullen dat zo proberen voor te bereiden dat er ruimte is voor interactie. 

 

Wat eigenlijk niet thuishoort op een algemene vergadering, zijn zeer specifieke, praktische vragen die 

betrekking hebben op één regio, één afdeling of zelfs één lid. Met zo’n vragen en opmerkingen kan u altijd 

terecht bij het contact center of het bestuurssecretariaat. 

 

Bij de Gezinsbond gaan we nog een stukje verder dan de wettelijke bevoegdheden en heeft de algemene 

vergadering bijvoorbeeld ook de bevoegdheid om de lidmaatschapsbijdrage aan te passen. Dat staat 

traditioneel op de agenda van de vergadering in mei, waar ook de rekeningen worden goedgekeurd. 

 

Maar vóórdat het mei is, hebben we nog twee vergaderingen: die vandaag en die begin december waarbij de 

algemene vergadering zal bepalen welke mensen het beleid van de vereniging zullen bepalen in de raad van 

bestuur die onder andere ook de inzet van het personeel bepaalt. 

 

Vooruitblikkend naar de verkiezing van een nieuwe raad van bestuur op 9 december, geeft de voorzitter ook 

al mee wat o.a. de vergaderfrequentie (fysiek/online) is en wat de verwachtingen zijn ten aanzien van de 

bestuurders. Meteen doet hij al een oproep tot de leden van de algemene vergadering om zich kandidaat te 

stellen (uiterlijk 31 oktober). De modaliteiten zijn omschreven in de integrale tekst die bij het verslag worden 

gevoegd en in de formele oproep die binnenkort zal uitgestuurd worden naar alle leden van de algemene 

vergadering. 

Goed om weten is dat wie verkozen wordt als bestuurder zich in de algemene vergadering moet laten 

vervangen door een andere vertegenwoordiger van zijn/haar regio, verkozen door de regioraad. Bestuurders 

worden geacht wel nog deel te nemen aan de algemene vergadering, zij het zonder stemrecht. 

Naast de 11 bestuurders die op 9 december worden verkozen, zullen in een volgende fase nog maximum 

3 externe bestuurders, op basis van hun ervaring en expertise, worden voorgesteld aan de algemene 

vergadering in mei 2024. 

 

2. Verkiezing algemeen voorzitter 

a. Vergoeding 

Vooraleer over te gaan tot de verkiezing, wil voorzitter Frans Schotte het voorstel van vergoeding voor de 

nieuwe algemeen voorzitter voorleggen. 

De algemene vergadering gaat unaniem akkoord met de voorgestelde maandelijkse vergoeding. 

 

b. Voorstelling van de kandidaten met gelegenheid tot vraagstelling 

Met het oog op de verkiezing van een nieuwe algemeen voorzitter werden aan de leden van de algemene 

vergadering een aantal documenten toegestuurd: 

- het profiel “algemeen voorzitter” met een opsomming van taken, wenselijke competenties en 

vaardigheden, tijdsbesteding en vergoeding 

- informatie over de tot nu toe gevolgde procedure (bevraging leden raad van bestuur, consultatieronde 

bij potentiële externe kandidaten, bekendmaking vacature in ledenmagazine De Bond) en het 

eindresultaat bij het afsluiten van de indieningstermijn: 1 externe kandidaat (Ivo Mechels), 1 interne 

kandidaat (Dries Buyse) 

- de motivatiebrief en het cv van beide kandidaten 



3. 

 

 

De voorzitter licht het profiel en de gevolgde procedure nog even kort toe, waarna de twee kandidaten 

zoals voorzien de gelegenheid (20 minuten) hebben om zich voor te stellen, ook dit in de volgorde 

vastgelegd bij loting. Dit betekent dat Ivo Mechels als eerste aan de beurt komt, Dries Buyse als tweede.  

Beiden geven toelichting bij de motivatiebrief en het cv dat vooraf integraal werd bezorgd aan de leden 

van de algemene vergadering. Daarna volgen vragen van de leden van de algemene vergadering. 

 

Algemeen Voorzitter Frans Schotte sluit de vragenronde af en nodigt de leden van de algemene 

vergadering uit over te gaan tot de stemming. 

 

c. Stemming 
Bij het binnenkomen ontvingen de leden van de algemene vergadering in de gebruikelijke omslag samen 

met de stemkaarten, de stembrief voor de verkiezing van de algemeen voorzitter met daarop de namen 

van de twee kandidaten: Ivo Mechels en Dries Buyse. 

Algemeen directeur Jeroen Sleurs schetst kort de kiesprocedure: 

- De stemming is geheim. Vooraan in de zaal zijn enkele tafeltjes en een stemdoos voorzien. 

- De twee jongste aanwezige leden van de algemene vergadering, Sharon Colpaert (regio Leie en Schelde 

West) en Patrick Dirx (regio Hasselt), worden gevraagd om samen met Fons De Neve (directeur HR en 

algemeen ondersteunende diensten) het telbureau te vormen. 

- De kandidaten zijn gerangschikt volgens de uitgelote letter “G”. 

- Er mag niet meer dan 1 naam worden aangekruist. Elke andere vermelding of blanco stemmen maakt de 

stembrief ongeldig.  

- De kandidaat die meer dan de helft van de stemmen behaalt is verkozen. Bij gelijkheid van stemmen is -

zoals voorzien in de statuten- de stem van de algemeen voorzitter doorslaggevend. 

- Zodra iedereen zijn stem heeft uitgebracht, verlaten de leden van het telbureau de vergaderzaal. 

 

Tijdens het tellen van de stemmen wordt de vergadering verdergezet met agendapunt 5. (zie verder) 

 

Na een tijdje overhandigt Fons De Neve, voorzitter van het telbureau, het resultaat van de stemming aan 

de algemeen voorzitter.  

De voorzitter houdt eraan om beide kandidaten te bedanken voor de inspanningen die zij hebben gedaan 

met het risico dat zij niet verkozen zouden worden en deelt dan het resultaat mee: Ivo Mechels behaalde 

64 stemmen, Dries Buyse 7 stemmen. 

 

Ivo Mechels is door de algemene vergadering verkozen tot algemeen voorzitter van de Gezinsbond 

vanaf 9 december. Proficiat! 

Ivo Mechels dankt de leden van de algemene vergadering voor hun hartverwarmende steun.  Hij voelt zich 

zeer vereerd om het mandaat van algemeen voorzitter van de Gezinsbond te mogen opnemen. Hij dankt 

voorzitter Frans Schotte die hem maanden geleden uitnodigde voor een eerste gesprek over de 

Gezinsbond, algemeen directeur Jeroen Sleurs met wie hij een uitstekend kennismakingsgesprek had en 

Tanja Nuelant die hem 25 jaar geleden introduceerde in de opleiding gezinswetenschappen. Ook dankt hij 

Dries Buyse die hij pas vanmorgen heeft leren kennen. Hij hoopt oprecht verder op Dries te kunnen 

rekenen. Diens passie en gedrevenheid heeft de Gezinsbond nodig. 

Met Frans Schotte en Jeroen Sleurs heeft Ivo Mechels twee mensen leren kennen die met veel talent en 

veel passie werken voor de Gezinsbond.  Vrijwillige inzet van zoveel mensen, onder wie ook de leden van 

deze algemene vergadering, verdient bewondering en waardering maar ook een professioneel geleide 

organisatie en daar wil hij graag zijn steentje toe bijdragen vanaf 9 december. De komende twee maanden 

zal hij in de voetsporen van de huidige voorzitter meelopen en zich verder inwerken. 
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Tot slot dankt Ivo Mechels nogmaals alle aanwezigen voor hun vertrouwen met de belofte dat hij voluit zal 

gaan voor de Gezinsbond. Uiteraard hoopt hij iedereen op 9 december terug te zien. 

 

3. Wijziging van rechtsgebied 
Volgende voorstellen tot fusie/stopzetting van afdelingen werden ingediend: 

▪ Regio Zuid-Oost-Vlaanderen: stopzetting afdelingen Grimminge, Zandbergen en Onkerzele en 

toevoeging aan afdeling Geraardsbergen ZON 

Naam van de afdeling na fusie blijft: Geraardsbergen ZON. 

▪ Regio Deinze-Tielt: stopzetting afdeling Zeveren. 

  Aan de leden werd de keuze gelaten om aan te sluiten bij buurafdeling Vinkt of, desgewenst, een 

andere afdeling. 

▪ Regio Halle: stopzetting afdelingen Sint-Genesius-Rode en Beersel en fusie met afdeling Alsemberg 

Naam van de afdeling na fusie blijft Alsemberg. 

De voorgelegde voorstellen worden unaniem goedgekeurd door de algemene vergadering. 

 

4. Wijziging statuten 
Zoals aangekondigd in de uitnodiging voor deze vergadering dienen twee -louter administratieve- 

aanpassingen aan de statuten te gebeuren: 

a. in artikel 29, laatste paragraaf, dient de datum van het intern reglement waarnaar verwezen wordt, 

aangepast zodat deze datum overeenkomt met de laatste effectieve wijziging van het intern reglement 

(4 december 2021) 

b. de overgangsbepalingen in artikel 51 t.e.m. 55 dienen geschrapt daar niet meer van toepassing 

De voorgestelde aanpassingen worden door de algemene vergadering unaniem goedgekeurd. 

5. Gezinsvakantie-Familiatours: voorstelling en samenstelling nieuw bestuur 
Aan de hand van een PowerPointpresentatie stelt Philip Hermans, voorzitter Gezinsvakantie-Familiatours (GV-

FT), deze dochterorganisatie van de Gezinsbond voor. 

De website maakt al meteen duidelijk wat GV-FT te bieden heeft: vakantiecentrum De Bosberg in Houthalen, 

vakantiecentrum Reigersnest in Koksijde, begeleide reizen en individuele vakanties. Belangrijk om weten is 

dat zowel in de vakantiecentra als bij boekingen van groepsreizen en individuele vakanties spaarkorting 

aangeboden wordt aan leden van de Gezinsbond. Aan de hand van enkele cijfers geeft hij een inzicht in omzet, 

resultaat, overnachtingen, deelnemers en toegekende spaarkorting. 

Deze inleiding gaat vooraf aan een belangrijke vraag aan de leden van de algemene vergadering. Net als de 

Gezinsbond moet GV-FT om de zes jaar haar bestuursorganen vernieuwen, te beginnen met de samenstelling 

van de algemene vergadering. Daartoe zoekt GV-FT één persoon per regio.  Concreet gaat het om een mandaat 

voor 6 jaar en 2 vergaderingen per jaar. Een lid van de algemene vergadering kan in een volgende fase 

kandidaat bestuurder van GV-FT zijn. De vraag aan de leden van de algemene vergadering van de Gezinsbond 

vandaag is om uit te kijken naar geschikte kandidaten voor GV-FT. Voorwaarde is dat zij een affiniteit hebben 

met de inhoudelijke werking van de vzw en/of interesse hebben in de werking. Data om hierbij in gedachten 

te houden: 

- 9/11/2023: brief aan de regio’s met oproep en procedure 

- 31/01/2023: uiterste datum voor kandidaturen 

- 7/03/2024: installatievergadering nieuwe AV  

Philip Hermans hoopt dat hij alvast bij de aanwezigen hier interesse heeft kunnen opwekken voor 

Gezinsvakantie-Familiatours, en hen heeft kunnen warm maken voor een mandaat in deze vzw. 
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6. Belangenbehartiging: toelichting actuele en gezinspolitieke dossiers 
Tanja Nuelant, gezinspolitiek secretaris, maakt graag van de gelegenheid gebruik om op deze bijzondere 

algemene vergadering, met toch een aantal nieuwe gezichten, de gezinspolitiek even te kunnen toelichten. 

Het is dankzij het belangrijke en vele voorbereidende werk van de studiedienst dat zij elke algemene 

vergadering opnieuw een mooie presentatie kan brengen van de realisaties en acties van de Gezinsbond. 

Vandaag echter wil zij vooral algemeen voorzitter Frans Schotte uitdrukkelijk bedanken omdat hij als 

voorzitter mee de deuren heeft geopend bij politici en politieke partijen en het de studiedienst mogelijk heeft 

gemaakt om de gezinspolitieke standpunten van de Gezinsbond toe te lichten en te verdedigen. Met 

handgeklap sluit de algemene vergadering zich aan bij deze woorden van dank. 

Waar normaal in de algemene vergadering een stand van zaken gebracht wordt van verschillende 

gezinspolitieke thema’s, hebben de gezinspolitiek secretaris en de studiedienst ervoor gekozen om vandaag 

een bijzonder instrument voor te stellen. Sedert enkele maanden namelijk heeft de Gezinsbond een 

“gezinsbarometer” waarmee gepeild wordt naar wat gezinnen in Vlaanderen denken over een aantal thema’s.  

Dit is belangrijk om weten om onze standpunten verder kracht bij te zetten, concrete aanbevelingen te doen 

maar ook onze zichtbaarheid naar de leden en buitenwereld toe te versterken. Aan de hand van enkele slides  

geeft Tanja Nuelant toelichting bij het opzet en de doelstellingen van de gezinsbarometer, de nulmeting in 

april/mei en de resultaten van de tweede meting in september. Daarin werd dieper ingegaan op de 

kinderopvang, een actueel beleidsthema waar de Gezinsbond hard op ingezet heeft. Over de communicatie 

en de kwaliteit zijn de gezinnen zeer tevreden maar het plaatstekort en de betaalbaarheid van de 

kinderopvang baren heel wat gezinnen zorgen. De resultaten van de laatste peiling worden morgen 

bekendgemaakt samen met een aantal aanbevelingen. 

Maandag komt de Vlaamse regering met haar septemberverklaring. Via contacten heeft de Gezinsbond zijn 

standpunten naar voor geschoven waarbij gefocust werd op het groeipakket (o.a. vraag naar koppeling aan 

spilindex) en de kinderopvang (toegankelijk, betaalbaar en kwaliteitsvol). Er is trouwens nog een petitie 

lopende om de onderfinanciering van de kinderopvang aan te pakken. Tot op heden staat de teller op 35.000 

handtekeningen. 

Tanja Nuelant verzekert dat het komende jaar alles in het werk zal worden gesteld om niet alleen in woorden 

maar ook in daden op te komen voor de gezinnen.  

 

7. Varia 
▪ De voorzitter dankt Tanja Nuelant die enkele maanden geleden Ivo Mechels naar voor schoof als te 

contacteren kandidaat voor de functie van algemeen voorzitter. 

▪ Gert Vanderheyden (regio Antwerpen) vestigt er de aandacht op dat de petitie voor de kinderopvang kan 

getekend worden via de website van de Gezinsbond (homepagina, rechts bovenaan). 

De voorzitter dankt de leden van de nieuwe algemene vergadering voor het belangrijk engagement dat zij 

hebben opgenomen, alsook de uittredende leden die geen kandidaat meer zijn voor hun gewaardeerde inzet 

in de voorbije jaren. Alles zal in het werk worden gesteld om Ivo Mechels in te werken waarna hij vanaf 

9 december het voorzitterschap zal overnemen. 

 

 


